聽道筆記 Sermon Notes:

講道題目: 你用什麼態度領受福音?

Sermon Title: With What Attitude Do You Receive the Gospel?

聖經經文 Bible Passage: 使徒行傳 Acts 17:1-15

講道大綱 Sermon Outline:

一、福音真理, 引起騷亂 The Gospel Truth Causes Turmoil (Acts 17:1-9)

二、福音真理, 熱切查考 The Gospel Truth Eagerly Examined (Acts 17:10-12)

三、抗拒福音, 持續攪擾 Resistance to the Gospel Brings Continued Disturbance (Acts 17:13-15)

辛城教會本堂

Cincinnati Chinese Church at Compton

牧會傳道人:楊洋,劉江華,方冠傑, Simon Boenaidi, 陸予舟 Ministers: Bobby Young, Brian Liu, KC Fang, Simon Boenaidi, Corey Bourassa

每週聚會時間表 Service/ Meeting Schedule

	A SCIVICO MICCHING SCHOOLING	
主日聚會	Sunday Service	
中、英文崇拜	Chinese/English Worship	10:45 am
成人主日學	Chinese Adult Sunday School	9:30 am
兒童主日學	Children's Sunday School	10:45 am
查經/聚會	Bible Study/Fellowship Meeting	負責人
週日	三福餐館晚上 10 點	錢明堅
週二	北肯塔基餐館查經晚上 10:30 實體與線上	楊華禮
週四	福樂團契早上 9:30 在美聖堂與線上聚會查經	李翠英
週五	安德森團契晚上 8:00 實體與線上	孫亞丁
週五	建武營甘泉活水組晚上8:00 線上	張東升
週五	建武營靈糧組晚上8:00 實體	潘榮勝
週五	加利利團契晚上 8:00 實體與線上	朱文瑋
週五	粤語團契晚上 8:00 線上	容振威
週五	喜鵲組晚上 7:30 實體在美聖堂	孫珺
週五	兒童 AWANA 晚上 7:30 在美聖堂	吳德華
週五	UC 校園團契晚上 7:30 在 Peoples Church	暫缺
週五	Miami 校園團契晚上 6:50 實體	唐慧瑩
週五	青少年 Youth Group 晚上 7:30 在美聖堂	Simon
	•	Boenaidi
週六	弟兄團契毎月第四個週六中午 12:30 在美聖堂	張東升
细二	姊妹團契每月第二個週六英文聚會在美聖堂	趙秋明
週六	姊妹團契毎月第四個週六中文聚會在美聖堂	
祷告會	Prayer Meeting	負責人
全教會	毎月最後一個週三晚上 7:30 線上	楊洋
喜鵲組	每月第一個週五晚上7:30-8:30在美聖堂	孫珺
加利利團契	每月第一個週三晚上 7:30 線上	朱文瑋
建武營團契	每月第一個週四晚上8:00 實體	李鳴/包麗明
北肯塔基餐館	每月最後一個週日晚上 10:30 實體	楊華禮
•		

主日崇拜, 備有耳機英語翻譯。早上9:30 開始提供兒童、青少年聚會、

以及 10:30 開始嬰幼兒看顧。 Sunday Mandarin Worship Service has English translations by earphones. Starting at 9:30 AM, we provide K-6th grades Children Gospel Group and Youth Worship Service (English), and Nursery at 10:30 AM.

2025 年辛城教會主題:聖靈引導,見證福音 2025 CCC Theme: The Holy Spirit Guides Us to Witness the Gospel

本堂 Compton: 1393 Compton Rd. Mt. Healthy OH 45231

Tel: (513) 931-2381

美聖堂 Mason: 766 Reading Road, Mason, OH 45040

Tel: (513) 398-1234

網址 CCC Website: https://www.cincinnatichinesechurch.com

APP: Cincinnati Chinese Church 辛城教會

辛城教會本堂主日崇拜

CCC Compton Sunday Service 08/10/2025

敬拜詩歌 **Worship Hymns** 有福的確據 古老聖言

朱文瑋 Wen-Wei Chu

萬福源頭

Blessed Assurance Ancient Words Come Thou Fount

誦讀 Read 使徒信經

The Apostle's Creed

Congregation

信息 Message 你用什麼態度領受福音?

楊洋牧師

With What Attitude Do You Receive the Gospel? Pastor Young

使徒行傳 Acts 17:1-15

回應詩歌

#460 主必快來

朱文瑋

Responsive Hymn

He's Coming Soon

Wen-Wei Chu

歡迎與報告

朱文瑋

Welcome & Announcements

Wen-Wei Chu

祝禱

楊洋牧師

Benediction

Pastor Bobby Young

金句:「這地方的人,賢於帖撒羅尼迦的人,甘心領受這道,天天 考查聖經.要曉得這道是與不是。 | (徒 17:11)

Key Verse: "Now these Jews were more noble than those in Thessalonica; they received the word with all eagerness, examining the Scriptures daily to see if these things were so." (Acts 17:11)

領會/領詩:朱文瑋 Worship Leader: Wen-Wei Chu

Pianist: Jessie Wu

影音同工:劉軍波 A/V Worker: Junbo Liu

招待同工: 劉吉沅. 孫涵瑋 Ushers: Jiyuan Liu, Hanwei Sun

譯: 張同利 **Interpreter: Tongli Zhang**

(耳機翻譯: Please use earphones for English interpretation)

報告事項

六月奉獻	\$79,215.76
六月支出	\$44,112.20
六月結算	\$35,103.56
2025 年盈虧	\$52,716.49

- 1. 2025 教會主題: 聖靈引導, 見證福音。
- 號課室,請來同心禱告。
- 3.2025 AWANA 開學: 8/15 週五晚 7:30 在 美聖堂舉行,歡迎3歲到6年級學童報名 參加;請為同工委身服事代禱。
- 4. 大使命宣教委員會: 8/17 主日晚上七點 線上舉行, 請為會議代禱。
- 5. 實體牧長會: 8/20 週三晚 7:30 在美聖堂 舉行,請為會議及牧長們禱告。
- 6. 國際文化節: 8/23 週六下午 2-4 點在美聖 堂體育館舉行。由國際團契教會主辦, 辛城地區的韓國教會, 印度教會, 阿拉 伯教會和華人教會等均會參加; 有介紹 各民族不同文化,與國際音樂和食物 7. Donation: Grow Child A Light ministry accepts 等, 歡迎大家參加。
- 7. 捐贈: 如果您願意捐贈不用的筆記本電 腦或筆記本電腦電源適配器給光中成長 事工,請週日帶到教堂並放到大堂入口 處的箱子裡, 謝謝!
- 8. 秋季成人主日學: 9/7-12/14 主日上午 9:30 在本堂實體上課, 共15 週。有五門 課:舊約概論;民數記;約翰福音;基礎 (慕道)班;基要真理(受洗)班。報名 鏈接: https://forms.gle/4ZqTV4MUKmQVZBXo7

代禱事項

- 1. 請為高瑋琳姐妹 8/13 的手術代禱, 願神
- 3. 為秋季即將開學的孩子們代禱與祝福, 特別是初次離家上大學的; 願神施恩的 手引領他們到屬靈的家和團契, 在新的 環境中有神的眼目時時看顧。
- 4. 為喜鵲小組:生病的家人,家庭關係,孩子 的成長和幾位要出城的弟兄姐妹代禱。
- 5. 繼續為曾師母溫粹英姐妹的身體代禱。 感謝 神她的食慾和體重都在漸漸好轉 中,疼痛和治療副作用也大幅減低. 願 神醫治的手與她同在。
- 6. 為安德森團契週五的基要真理課程代 禱, 願弟兄姐妹扎根在聖經的真理中, 也為授課的老師代禱。
- 7. 繼續為餐館團契吳雁秋弟兄和鄭云姐妹 一家代禱, 願神的憐憫恩慈與他們同 在。也為吳雁秋弟兄的上庭代禱, 願神 親自當他的辯護。
- 8. UC 校園團契 8/23 有迎新活動, 需要多位 同工服事,邀請有負擔的弟兄姐妹加 入,來一起為福音的緣故,同心事奉 神, 並請代禱。
- 9. UC 校園團契需要新的團契主席, 請繼續 代禱有願意的弟兄或姐妹來承擔此職。

Announcements

June Offering	\$79,215.76		
June Expenses	\$44,112.20		
June Balance	\$35,103.56		
Year-to-Date Balance	\$52,716.49		

1. 2025 CCC Theme: The Holy Spirit Guides Us to Witness the Gospel.

2. 主日宁望祷告: 主日上午 8:30 分, 在七 2. Sunday Prayer: 8:30 AM in classroom #7. Please join us to lift up our church in prayer.

3. 2025 AWANA Kickoff: Held on Friday, 8/15, 7:30pm at Mason Church. Welcome 3-year-old to 6th graders to sign up; pray for coworkers' commitment to this ministry.

4. GCC Meeting: Sunday, 8/17, at 7pm via online

meeting. Please pray for this meeting.

5. EM Meeting: Wed., 8/20, 7:30pm at Mason

Church. Please pray for it and the EM team.
6. International Cultural Festival: Saturday, 8/23,

2-4 PM at Mason Church Gym. Churches from the Cincinnati area—including Korean, Indian, Arab, and Chinese congregations-will participate, presenting the unique cultures of different ethnic groups, and international music and food, welcome to join.

used laptops or laptop power adapters. If you would like to donate any unused laptops or laptop power adapters, please bring them to church on Sunday and place them into the designated box by the entrance of the sanctuary. Many thanks!

8. Fall Adult Sunday School: Sundays, 9/7-12/14, 9:30am at Compton church, 15 weeks total. Five Classes are OT Survey, Book of Numbers, Gospel of John, Basic Truths for Seekers and Basic Doctrines for Baptism. Please register at https://forms.gle/4ZgTV4MUKmQVZBXo7

Prayer Requests

1. Please pray for Stacy Liu as she undergoes surgery on 8/13. Please pray for no complications and a quick and full recovery.

them to a spiritual home and fellowship, and watch over them as they navigate their new environment.

4. Please pray for the Young Couples group: sick family members, family relationships, children's growth, and those traveling.

growth, and those traveling.

5. Please continue to pray for the health of sister Esther Tsang. Thank God that her appetite and weight are gradually improving, and her pain and treatment side effects have significantly decreased. May God's healing hand be with her.

6. Please pray for Anderson Fellowship's Friday

Fundamental Truth class—that brothers and sisters may be rooted in God's Word, please also pray for the instructors.

7. Continue to pray for Jason and Wendy from the Restaurant Fellowship and their family. May God's mercy and grace be with them. Pray also for Jason's upcoming court appearance—that God Himself would be his defender.

8. UC Campus Fellowship will hold their welcome event for newcomers on 8/23 and needs coworkers. If you have a heart for the gospel, please consider joining us to serve God together. Please also pray for the event.

9. Pray for the UC Campus Fellowship as they seek a new coordinator. May God move someone to

step forward and take on this role.